
Bestyrelses møde den 4.11-10 19 -21 
 

• Godkendelse af dagsorden:  
godkendt 

• Formandens beretning: Der er kommet to nye heste pt. Vestervangsfonden er stadig 
tavs. Vibeke i dialog med kommunen omkring dræning. 
Vi vil gerne have natur og miljø på besøg snarest.  Dialog omkring dræn, folde og 
problematikken herom. 
Problemer omkring vand i stald 4, der er indkøbt en pumpe til dette indtil kloakrøret 
er lavet, der mangle 15 meter. Pumpen er kun til dette brug. 
Drøftelse af indkøb af klipper og traktor. Vi vil f orsøge at se på økonomien og 
mulighederne i indkøb af dette. Der er et behov for klip af folde og gangarealer. 
Vi har besluttet at afdrage 2000 kr. til fonden om måneden. 
 

 
• Økonomiudvalget: Har vi penge til faskine og en reparation af barrieren. 

Vi skal bruge hønsenet og støbegrus det er Carsten der gerne vil lave det for os.Der laves en 
betonkant så porten kan holdes på plads. 
Barrierens sidste 40 cm skal skiftes. Jette tager kontakt til en med henblik på tilbud. 
 

• Driftudvalget: Ridehusets barierre. Hvad skal vi gøre? Der indhentes tilbud. 
Faskine/dræn foran ridehusporten kan vi nå det inden vinter? Carsten sættes på sagen snarest. 
Opbevaring af Wrap (kan det placeres i laden) kan vi undgå at få det i stalden 
Flere forslag drøftes. Enighed om, at den ledige boks i stald 2 skal bruges til strigleplads, for 
at lette presset på striglegangen, og ikke til foderopbevaring. 
Der skal indkøbes en sækkevogn til transport af wrap. 
Nye arbejdsdage skal snart planlægges og lægges ud på hjemmesiden 
   
 

• Stævneudvalget 
Der er lagt forslag til datoer der bliver mange gode stævner til næste år pt. 8 stk., datoerne 
bliver lagt på infosport. Distriktmesterskab på klubplan er i støbeskeen. 
Der er lagt et stort arbejde i maling af spring, godt gået. 
Vi skal finde en der kan være tovholder på maling af springmateriel 
 

 
• Juniorudvalget: 
En god overnatning med video og pizza er afholdt i aktivitetshuset. Det var en rigtig god 
oplevelse dog var Ida meget træt. Drøftelse om hvordan en gentagelse kan planlægges. 

 
Drøftelse af ponygames kursus v. Christine S. Larsen. (lone) 
Det besluttes at kurset er den 14.11 og klubben støtter de unge med et mindre beløb. 
Kurset er lagt på hjemmesiden. 

 
 
 
 
 



Evt: 
Nyt kursus i akademisk ridning to datoer 15-16 april og 1-2 oktober 2011 Vi kan ikke garantere at 
der er bokse nok ellers er det ok. 
Materialer til polygames 
Ridestier drøftes, tages op igen på et senere tidspunkt 
 
Planlægning af årsplan 2011 
Planlægning af generalforsamling til næste møde den 2.12-10 
Datoer til næste års aktiviteter sendes til Lone der laver en årsplan til året 2011 
Påskefesten/hyggen ligger skærtorsdag. 
Der er klar parat start kursus for vores medlemmer meget snart 
Sidste hold af  ryttermærke 4 går snarest til prøve 
 
Fremmødte Jette. Ida, Gitte, Jeanette, Vibeke, Lone   afbudJoan 
 
Næste møde 2.12-2010 
 
Planlægning af generalforsamling 


